
ÒSento que hi ha molt marge de milloraÓ

La primera vict�ria sempre �s agra�da. ÒIndependentment del projecte i de lÕobjectiu que tinguis, t� impor t�ncia la

primera. I potser ven�em una mica engarrotats pels dos primers par titsÓ, explicava Juan Carlos Unzu�. ÒSegur

que t� una par t dÕalleujament. I agra�m lÕajuda dels af icionats, perqu� han vist que lÕequip els necessitava.

Est�vem fent un gran esfor�, segurament m�s amb el cor que amb el cap.Ó El primer triomf amb el navarr�s a la

banqueta va arribar en un duel de dues cares. ÒEn la primera par t, hem estat capa�os de tenir la pilota, potser

tamb� per la decisi� del M�laga dÕesperar-nos una mica. I, sense fer massa ocasions, ten�em el par tit on vol�em.

Per� la segona ha estat gaireb� la contr�riaÓ, va admetre el t�cnic. ÒEn lÕaspecte ofensiu, no hem estat capa�os

de treureÕns la pressi� del M�laga, i si no tens la pilota tÕhas de replegar.Ó

El Girona va tenir molt bones fases en la primera par t, amb domini i associacions. ÒHem estat capa�os de trobar

lÕhome lliure. Hem dÕamena�ar el rival amb la sensaci� que els podem fer mal per dins, per� tamb� per fora. Aqu�,

hi ha la variabilitat que volia: tenir talent per dins, per� no oblidar que per fora guanyar�s par tits, amb centrades i

rematades.Ó Unzu� demana que Stuani no sigui lÕ�nica amena�a golejadora: ÒSobretot amb el 4-3-3, els interiors

han dÕolorar lÕ�rea.Ó

LÕexpor ter va atribuir la reculada de la segona par t a diversos factors, entre qu� lÕ1-0: ÒTot condiciona. Guanyant,

el rival ha de fer un pas endavant, i lÕha fet. Ens han pressionat m�s, i nosaltres no ens hem perm�s cometre ni

un petit error. Hem decidit jugar m�s en llarg. I �rem tan a prop de la nostra por teria que Stuani podia aguantar

alguna pilota per� els companys eren lluny.Ó Va tocar defensar-se, i Unzu� en va voler treure la lectura positiva:

ÒEstic content perqu�, amb jugadors que no ho tenen com a vir tut, hem evitat que ens generessin gaire perill.

Tamb� �s bo que lÕequip, en les fases defensives, sigui ef icient. Que amb un treball defensiu colálectiu puguem

treure par tits endavant.Ó En qualsevol cas, lÕentrenador t� clar que el Girona  ha dÕanar creixent: ÒAll� que m�s

conf ian�a em dona �s que hi ha molt marge de millora. Ho sento. Sens cap dubte. I en el cas dÕavui, parlaria de

marge de millora amb la pilota. Tenim fases que hem dÕanar treballant i millorantÓ.

Interrogat per si se sentia privilegiat pel ventall ofensiu, Unzu� va dir: ÒS�. I no nom�s per la par t ofensiva. Em

sento privilegiat de tenir lÕequip que tinc. Estem intentant buscar lÕequilibri entre el talent i lÕactitud defensiva. I

prefereixo trobar-lo des del talent i posant-hi el punt dÕactitud.Ó Unzu� va valorar el paper dÕËlex Gallar i Jozabed,

que van debutar: ÒLÕËlex �s molt complet. T� gol, ens donar� profunditat i capacitat entre l�nies, i dÕactitud no liÕn

falta. I Jozabed, que conec b�, ens donar� la capacitat de tenir la pilota en millors condicions.Ó
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